
       R O M Â N I A 
    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
   Nr. IA/7393 din 09.04.2020 
 
 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 31 martie 2020, în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 31 martie 2020 se desfăşoară prin mijloace electronice de 
comunicare, utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu 
orele 1500. Prin Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.63 din 25.03.2020 a fost convocat Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
şedinţă ordinară la data de 31 martie 2020, orele 1500. Consilierii judeţeni au 
fost convocaţi în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi pe site-ul www.portalbn.ro.   

 

* 
Prezența este făcută de domnul Emil Radu Moldovan - Președintele 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, prin apel nominal. La ședință sunt 
prezenţi 31 de consilieri judeţeni, după cum urmează: domnul Emil Radu 
Moldovan, domnul Vasile Puica, domnul Ioan Țintean, domnul Gabriel-Dan 
Birișiu, domnul Constantin Brașoveanu, doamna Mirela-Maria Cîrcu, domnul 
George Cicedea, domnul Samuel-Leon Coman, doamna Emiliana-Cristina 
Darabont, domnul Ioan Fechete, domnul Ovidiu Iosif Florean, domnul Mihael-
Simion Forai, domnul Flaviu-Ioan Giurgiuca, domnul Emil Lăcătuș, domnul 
Nicolae-Grigore Lupșan, domnul Angelo-Aurelian Manea, domnul Vasile Marc, 
domnul Florin-Cristian Moldovan, doamna Ileana Moldoveanu, domnul 
Dumitru Mureșan, domnul Anghel Niculae, doamna Doreta Oltean, domnul 
George Pop, domnul Grigore Sas, doamna Oana Salaci-Nechita, doamna 
Adriana-Ramona Salak, doamna Monica Săsărman, domnul Călin Sbîrciu, 
domnul Gheorghe Scuturici, domnul Andrei Suciu și doamna Maria Ulecan. 

* 
Participă la ședință domnul Florin-Grigore Moldovan - Administratorul 

public al județului Bistrița-Năsăud și doamna Alexandrina-Crina Borș - 
Director executiv, care ține locul Secretarului general al județului. 

* 
Participă la ședință, în calitate de invitat, domnul Lazany Gabriel - 

manager al Spitalului Județean de Urgență Bistriţa. 
 De asemenea sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: domnul Iulian-Teofil 
Cioarbă - director executiv, domnul Geoff-Ghar Adrian Popescu - consilier 

http://www.portalbn.ro/
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juridic principal, doamna Elena Butta - consilier superior, doamna Oana-Diana 
Sabău - consilier juridic asistent, doamna Ionela Crina Palade - consilier 
superior, domnul George-Marian Spân - consilier principal,  doamna Oana-
Ancuța Neamțiu - consilier cabinet președinte și domnul Bogdan Gruia Ivan- 
consilier cabinet președinte.  

* 
 (Ora 1500) 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Bună ziua, stimați colegi! Mă bucur să vă revăd. Bun venit aici în online! 

Astăzi vom avea, pentru prima dată, o ședință de consiliu județean prin 
sistemul de videoconferință. Cu permisiunea dumneavoastră, o să începem 
întâlnirea de astăzi cu un apel nominal de prezență.  

(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
Din totalul de 31 de consilieri județeni sunt prezenți 31, fiind astfel 

îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a lucrărilor ședinței. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
I. Cu permisiunea dumneavoastră, o să supun votului aprobarea 

modalității de desfășurare a ședinței ordinare în regim de 
videoconferință.  

Am deschis procedura de vot, vă rog să votați.  
Au votat ”pentru” 23 de colegi, modalitatea de desfășurare a 

ședinței este aprobată.  
Vă mulțumesc.  
(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Ioan Țintean, domnul 

Constantin Brașoveanu, domnul George Cicedea, domnul Ioan Fechete, 
doamna Ileana Moldoveanu, doamna Monica Săsărman, domnul Andrei Suciu 
și domnul Călin Sbîrciu). 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
II. Trecem la proiectul ordinii de zi:   

1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului  
Județean Bistrița-Năsăud din data de 26 februarie 2020 

 

2. Proiect de hotărâre nr.IX/6314 din 25.03.2020 privind aproba-
rea Procedurii de desfăşurare a şedinţelor comisiilor de specialitate, 
precum şi a şedinţelor Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, în 
situații excepționale, constatate de autorităţile abilitate 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

3. Proiect de hotărâre nr.X/4940 din 05.03.2020 privind 
aprobarea componenţei nominale a Comisiei de evaluare a 
persoanelor adulte cu handicap, organ de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud  
Iniţiator: Puica Vasile - Vicepreşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud; 
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4. Proiect de hotărâre nr.IX/5524 din 12.03.2020 privind 
aprobarea rezultatelor evaluării anuale a managementului la 
Complexul Muzeal Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

5. Proiect de hotărâre nr.IX/5790 din 17.03.2020 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.86/2019 privind aprobarea Regulamentului și constituirea 
comisiei pentru achiziția de imobile de către județul Bistrița-
Năsăud, cu modificările ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

6.  Proiect de hotărâre nr.IX/6109 din 23.03.2020 privind 
revocarea dreptului de administrare constituit în favoarea Spitalului 
Județean de Urgență Bistrița, asupra imobilului-teren situat în 
municipiul Bistrița str.Alba Iulia nr.7, înscris în Cartea Funciară 
nr.56062 Bistrița 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

7.  Proiect de hotărâre nr.IX/5728 din 16.03.2020 privind 
modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr.21/2019 pentru aprobarea Ghidurilor privind acordarea 
de finanţări nerambursabile de la bugetul judeţului Bistriţa-Năsăud  
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

8.  Proiect de hotărâre nr.IX/5757 din 16.03.2020 privind aproba-
rea Programului anual pentru acordarea finanţărilor nerambursabile 
din bugetul judeţului Bistriţa-Năsăud pe anul 2020 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

9. Proiect de hotărâre nr.IX/5759 din 16.03.2020 privind 
aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituțiilor aflate în 
subordonarea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud pe anul 2020 și 
estimările pentru anii 2021-2023 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

10. Proiect de hotărâre nr.IX/6138 din 23.03.2020 privind 
cumpărarea imobilului-teren, în suprafață de 702 mp,  situat în 
municipiul Bistrița, strada General Grigore Bălan, nr.43, înscris în 
Cartea funciară nr.61482 Bistrița, proprietate a domnului Nicolae 
Uilăcan și a doamnei Nastasia Uilăcan 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

11. Proiect de hotărâre nr.IX/6299 din 25.03.2020 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.60/2019 privind acordarea mandatului special reprezentanților 
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Județului Bistrița-Năsăud în Adunarea Generală a Acționarilor la 
S.C. „Lucrări Drumuri și Poduri”  S.A. Bistrița 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

12. Proiect de hotărâre nr.IX/6011 din 19.03.2020 privind numirea 
Consiliului Tehnico - Economic (CTE), ca organ consultativ la nivelul 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud şi aprobarea Regulamentului 
de Organizare şi Funcţionare (ROF) 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

13. Proiect de hotărâre nr.XI/6166 din 23.03.2020 privind 
aprobarea cotizaţiei anuale a Judeţului Bistriţa-Năsăud, membru al 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Transilvania de Nord” 
Iniţiator: Ioan Țintean - Vicepreşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 

14. Proiect de hotărâre nr.XI/6164 din 23.03.2020 privind 
aprobarea cotizaţiei anuale a Județului Bistriţa-Năsăud, membru al 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru gestionarea 
integrată a deşeurilor municipale în judeţul Bistriţa-Năsăud 
Iniţiator: Ioan Țintean - Vicepreşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 
15. Proiect de hotărâre nr.IX/6652 din 31.03.2020 privind prima 

rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-
Năsăud pe anul 2020 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

16. Raportul Președintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
privind implementarea Acordului de finanțare încheiat între Județul 
Bistrița-Năsăud și Raionul Glodeni, Republica Moldova pentru 
proiectele „Achiziționarea dispozitivelor medicale pentru dotarea 
Secției de Fizioterapie” și „Achiziționarea dispozitivelor medicale‟ 
pentru Instituția medico-sanitară publică „Spitalul raional Glodeni‟, 
Republica Moldova 
 

17. Raportul Președintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
privind implementarea  Acordului de finanțare încheiat între Județul 
Bistrița-Năsăud și Raionul Glodeni, Republica Moldova pentru 
proiectul „Reforma Învățământului din Moldova‟, subproiectul 
„Lucrări civile la Liceul Teoretic „Vasile Coroban‟ din orașul 
Glodeni‟, Republica Moldova 
 

18. Raportul Președintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
privind implementarea Acordului de finanțare încheiat între Județul 
Bistrița-Năsăud și Raionul Glodeni, Republica Moldova pentru 
proiectul „Lucrări de reparație capitală a stadionului Central al 
Consiliului Raional Glodeni” 

19.  Diverse. 
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* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră la ordinea de zi, vă 

rog? Dacă nu sunt, deschidem procedura de vot, vă rog să votați. E deschisă 
procedura de vot, vă rog să votați. 

Haideți dragi colegi, cu curaj. 
Cu 23 de voturi „pentru”, ordinea de zi a fost aprobată și 

rugămintea mai cu curaj un pic la vot, acolo, dacă se poate. 
Mulțumesc frumos. 
(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Ioan Țintean, domnul 

Gabriel-Dan Birișiu, domnul Constantin Brașoveanu, domnul Ioan Fechete, 
doamna Ileana Moldoveanu, domnul Anghel Niculae, doamna Monica 
Săsărman, domnul Călin Sbîrciu.)  

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
1. Proiect de hotărâre nr.IX/6314 din 25.03.2020 privind 

aprobarea Procedurii de desfăşurare a şedinţelor comisiilor de 
specialitate, precum şi a şedinţelor Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud, în situații excepționale, constatate de autorităţile abilitate 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt intervenții, vă rog să deschideți 

procedura de vot. 
S-a deschis procedura de vot. Stimați colegi, vă rog să votați.  
Haideți, stimați colegi... înțeleg că sunt probleme tehnice, dar mai 

încercați.... 
Bun. Pentru că avem voturile necesare, cu permisiunea dumneavoastră 

o să mergem mai departe la următorul punct. 
Cu 19 voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat și poate 

că la următorul merge mai bine. 
 (Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Vasile Puica, domnul 

Ioan Țintean, domnul Gabriel-Dan Birișiu, domnul Constantin Brașoveanu, 
domnul Ioan Fechete, doamna Ileana Moldoveanu, domnul Anghel Niculae, 
doamna Doreta Oltean, doamna Monica Săsărman, domnul Andrei Suciu, 
doamna Maria Ulecan și domnul Călin Sbîrciu)  

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului  Județean Bistrița-Năsăud din data de 26 februarie 2020 
Vă rog să deschideți procedura de vot pentru punctul 2. 
Deci, apare punctul 2, puteți să votați, stimați colegi. 
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Tot timpul, pe zona de chat, să derulați cu cursorul pentru a ajunge la 
punctul de pe ordinea de zi.  

E un început, învățăm împreună cu toții, cu calm, dar haideți să 
încercăm să-i ajutăm pe domnii consilieri județeni. Înțeleg că sunt probleme 
tehnice, dar mai încercați... Haideți, stimați colegi, că încet, încet, merge, am 
ajuns la 25. Haideți, că mai avem 5... e greu la deal, dar ajungem. 

Avem cine nu a votat, să le spunem? Vă rog să vă notați ceea ce nu 
funcționează și să facem un sistem care să funcționeze cum trebuie pentru 
data viitoare. Trebuie să-i ajutăm pe colegi și să vedem cine a votat și cine 
nu a votat.  

Cu 26 de voturi „pentru”, am performat, procesul-verbal a fost 
aprobat. Mulțumesc. 

(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Ioan Fechete, domnul 
Anghel Niculae, domnul Călin Sbîrciu, domnul Gheorghe Scuturici, domnul 
Andrei Suciu.) 

*  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
3. Proiect de hotărâre nr.X/4940 din 05.03.2020 privind 

aprobarea componenţei nominale a Comisiei de evaluare a 
persoanelor adulte cu handicap, organ de specialitate al Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud  

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt intervenții. 
Supun votului dumneavoastră secret art.1 – Aprobarea componenţei 

nominale a Comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap, organ de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

Vă rog să votați. Care nu reușiți să votați, scrieți jos pe chat. Haideți că 
suntem 27, felicitări.  

Cu 28 de voturi „pentru”, art.1 a fost aprobat. Vă mulțumesc.  
Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. 

Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați, stimați colegi. Super, felicitări, 
am început să lucrăm foarte bine. 

Cu 28 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Trecem cu permisiunea dumneavoastră la un alt proiect. 
(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Emil Lăcătuș, domnul 

Andrei Suciu și doamna Maria Ulecan.) 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
4. Proiect de hotărâre nr.IX/5524 din 12.03.2020 privind 

aprobarea rezultatelor evaluării anuale a managementului la 
Complexul Muzeal Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
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Comisia de cultură – aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții. 
Supun votului dumneavoastră secret art.1- Aprobarea rezultatului 

evaluării anuale a domnului GEORGE-ALEXANDRU GAVRILAȘ în calitate de 
manager al Complexului Muzeal Bistriţa-Năsăud, care a obținut nota finală de 
9,88, stabilită de Comisia de evaluare. 

S-a încărcat votul pentru art. 1.  
Cu 28 de voturi „pentru”, art.1 a fost adoptat. Mulțumesc. 
Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. 

Deschidem procedura de vot. Încărcați procedura de vot. A fost încărcat 
proiectul pentru vot, vă rog să votați, stimați colegi. 

Cu 28 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc frumos, stimați colegi. 
(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Emil Lăcătuș, domnul 

Andrei Suciu și doamna Maria Ulecan.) 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.IX/5790 din 17.03.2020 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.86/2019 privind aprobarea Regulamentului și constituirea 
comisiei pentru achiziția de imobile de către județul Bistrița-
Năsăud, cu modificările ulterioare 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții.  
Supun votului dumneavoastră secret art.I - Modificarea Art.2 alin.(1) 

pct.3 din Hotărârea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.86/2019 privind 
aprobarea Regulamentului și constituirea comisiei pentru achiziția de imobile 
de către județul Bistrița-Năsăud, cu modificările ulterioare. 

Colegii noștri au încărcat deja. Deschidem procedura de vot, vă rog să 
votați. 

Cu 28 de voturi „pentru”, art.I a fost adoptat.  
Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. S-a 

încărcat proiectul de hotărâre, stimați colegi vă rog să votați. 
Avem trei care nu reușesc să voteze, ar trebui să-i depistați între timp. 
Cu 28 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc frumos, stimați colegi. 
(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Emil Lăcătuș, domnul 

Andrei Suciu și doamna Maria Ulecan.) 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
6. Proiect de hotărâre nr.IX/6109 din 23.03.2020 privind 

revocarea dreptului de administrare constituit în favoarea Spitalului 
Județean de Urgență Bistrița, asupra imobilului-teren situat în 
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municipiul Bistrița str.Alba Iulia nr.7, înscris în Cartea Funciară 
nr.56062 Bistrița 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Mulțumesc. Intervenții? Nu sunt intervenții, deschidem procedura de 

vot, vă rog să votați. 
Cu 28 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Un anunț 

important, doamna Ulecan, domnul Lăcătuș și domnul Suciu, în sistem apare 
că nu reușiți să votați. Să vă uitați un pic mai cu atenție. Domnul Suciu a scris 
pe chat.  

Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulțumesc. 

(Nu a votat doamna consilier județean Adriana-Ramona Salak) 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
 7. Proiect de hotărâre nr.IX/5728 din 16.03.2020 privind 
modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud nr.21/2019 pentru aprobarea Ghidurilor privind acordarea 
de finanţări nerambursabile de la bugetul judeţului Bistriţa-Năsăud 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Intervenții? Domnul Florin Moldovan, vă rog. 
Florin-Cristian Moldovan: - consilier județean – 
Mulțumesc, domnule președinte. Solicitam și ieri, în cadrul comisiei de 

cultură, ca acest proiect de hotărâre să fie amânat pentru o dată ulterioară, 
dat fiind faptul că, în momentul de față, oricum nu s-ar putea pune în 
practică. Aceasta una la mână și doi la mână, cred că fiecare cent sau leu pe 
care consiliul județean îl are acum, în vistierie, ar trebui ținut într-o foarte, 
foarte mare... și cu foarte mare grijă. Acesta este motivul pentru care eu vă 
solicit să amânați proiectul de hotărâre, pentru o dată ulterioară, când 
situația în țară se va remedia, iar acei beneficiari ai finanțărilor 
nerambursabile, să poată să își facă proiectele într-un mod util. Mulțumesc.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Da. Cred că aveți dreptate, domnule consilier, aprobarea proiectului de 

hotărâre se va face. La propunerea dumneavoastră, nu vom declanșa 
procedura de acordare a finanțărilor nerambursabile, până când nu vom 
vedea cum evoluează situația. Dacă va fi cazul și lucrurile vor rămâne 
complicate, într-o altă ședință, vom lua bani și de aici, dacă va fi nevoie, 
pentru a fi alocați acolo unde va fi nevoie. Dacă, cu ajutorul Bunului 
Dumnezeu, se vor închide lucrurile la finalul lui aprilie și vom constata 
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împreună că putem da drumul la finanțarea acestor proiecte, o vom face. 
Dacă nu, nu. Sunt de acord cu dumneavoastră, cred că aveți dreptate.  

Domnule Coman! 
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
La fel ca domnul Florin Moldovan, de fapt, la comisia de cultură, chiar 

doamna președinte spunea: cum o să se deruleze? Vă dați seama că nu pot fi 
evenimente publice. Deci practic, ar trebui să amânăm sau să ...nu știu ce 
formulă ar fi...probabil că de amânare e cel mai bine. Pentru că putem să 
revenim și peste o lună. Apoi să accelerăm procedurile de depunere. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Bun. De acord și cu dumneavoastră, domnule Coman. Deci, noi avem în 

momentul de față aprobarea ghidului și aprobarea unor sume care sunt 
finanțări nerambursabile, pentru un anumit număr de proiecte. Ținând cont 
de situația specială în care ne aflăm, la propunerile pe care le-ați făcut 
dumneavoastră, care cred că sunt foarte corecte, nu o să deschidem 
sesiunea de depunere a acestor proiecte. O să facem un comunicat public, că 
finanțările sunt aici și, în funcție de cum vor evolua evenimentele legate de 
criza produsă de Covid-19, vom vedea ce facem în continuare. E în regulă 
așa? 

Bun. Nu mai sunt alte intervenții, supun votului dumneavoastră proiectul 
de hotărâre. Proiectul de hotărâre a fost încărcat, vă rog să votați. 

 Cu 25 de voturi ”pentru” și  4 ”împotrivă”, proiectul de hotărâre a 
fost adoptat. Vă mulțumesc, stimați colegi. 

(Au votat ”împotrivă” următorii consilieri județeni: domnul Samuel-Leon 
Coman, domnul Ovidiu-Iosif Florean, domnul Dumitru Mureșan, domnul Călin 
Sbîrciu. Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Andrei Suciu și 
domnul Gheorghe Scuturici)  

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cu permisiunea dumneavoastră, mergem la următorul proiect, cu 

precizările de rigoare pe care le-am făcut în urma conversației cu colegii 
consilieri județeni Florin Moldovan și Samuel Coman. 
 8. Proiect de hotărâre nr.IX/5757 din 16.03.2020 privind 
aprobarea Programului anual pentru acordarea finanţărilor 
nerambursabile din bugetul judeţului Bistriţa-Năsăud pe anul 2020, 
cu precizarea că nu se deschide sesiunea de finanțare până nu vedem cum se 
termină această criză. Deci, am rugămintea, în procesul verbal al ședinței, să 
fie menționată această propunere, a colegilor consilieri și în funcție de cum va 
evolua criza, vom vedea dacă se deschide sesiunea de finanțare sau acești 
bani vor fi folosiți pentru materiale sanitare sau alte tipuri de materiale de 
care este nevoie în perioada de criză.  

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
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 Dacă sunt alte intervenții? Nu sunt alte intervenții, vă rog să încărcați 
proiectul. Proiectul de hotărâre a fost încărcat. Vă rog să votați, stimați 
colegi. 

Cu 24 de voturi „pentru” și 2 voturi ”împotrivă”, proiectul de 
hotărâre a fost adoptat. Mulțumesc. 

(Au votat ”împotrivă” următorii consilieri județeni: domnul Ovidiu-Iosif 
Florean și domnul Dumitru Mureșan. Nu au votat următorii consilieri județeni: 
domnul Samuel-Leon Coman, domnul George Cicedea, doamna Oana Salaci-
Nechita, domnul Gheorghe Scuturici și domnul Andrei Suciu)  

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 

 9. Proiect de hotărâre nr.IX/5759 din 16.03.2020 privind 
aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituțiilor aflate în 
subordonarea Consiliului Județean Bistrița-Năsăud pe anul 2020 și 
estimările pentru anii 2021-2023 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Cu precizarea că nu se va mai desfășura nici un eveniment cultural de 

nici un fel, până la finalizarea crizei și reintrarea vieții comunității în 
normalitate. În plus față de aceasta, în urma analizelor și în baza 
ordonanțelor de urgență și a ordonanțelor militare, la nivelul instituțiilor de 
cultură, rămân doar colegii care asigură continuitatea, restul colegilor, pentru 
a face economii la buget, vor intra cu 1 aprilie în șomaj tehnic. Dacă sunt alte 
intervenții din partea dumneavoastră?      

Nu sunt alte intervenții. Vă rog să încărcați proiectul de hotărâre. S-a 
încărcat proiectul de hotărâre, vă rog să votați.  

Cu 28 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulțumesc frumos, stimați colegi. 

(Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Vasile Puica, doamna 
Oana Salaci-Nechita și domnul Andrei Suciu) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 

 10. Proiect de hotărâre nr.IX/6138 din 23.03.2020 privind 
cumpărarea imobilului-teren, în suprafață de 702 mp,  situat în 
municipiul Bistrița, strada General Grigore Bălan, nr.43, înscris în 
Cartea funciară nr.61482 Bistrița, proprietate a domnului Nicolae 
Uilăcan și a doamnei Nastasia Uilăcan 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
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Intervenții? Nu sunt intervenții, supunem votului dumneavoastră 
proiectul de hotărâre. Proiectul de hotărâre a fost încărcat, stimați colegi. Vă 
rog să votați. 

Bravo! Am atins cifra 30, felicitări! Domnul doctor Suciu? 
Andrei Suciu: - consilier județean - 
V-am scris da, că mie nu-mi apare chat-ul. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Păi, scrieți-ne că primim cu drag... 
Andrei Suciu: - consilier județean - 
De fiecare dată am scris, domnule președinte, și acum am scris cu litere 

mari, Suciu: DA. Nu se vede? Mai scriu o dată. 
Dumitru Mureșan: - consilier județean - 
Dar nu l-ați trimis. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Și trimite-ne, dă-ne și un semn.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule doctor, haideți scrieți că nu...gata, a apărut. Bravo! Felicitări! 
Cu 31 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat.  
Vă mulțumesc, stimați colegi. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 

  11. Proiect de hotărâre nr.IX/6299 din 25.03.2020 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
nr.60/2019 privind acordarea mandatului special reprezentanților 
Județului Bistrița-Năsăud în Adunarea Generală a Acționarilor la 
S.C. „Lucrări Drumuri și Poduri”  S.A. Bistrița 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 

         Nu participă la vot colegii noștri, membri în Adunarea Generală a 
Acționarilor la S.C. „Lucrări drumuri și poduri” S.A. Bistrița: doamna Ulecan 
Maria, domnul Pop George, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul 
Brașoveanu Constantin și domnul Marc Vasile. 

Intervenții? Nu sunt intervenții. Vă rog să încărcați proiectul. Proiectul 
nr. 11 a fost încărcat. Deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 

Cu 24 de voturi „pentru” și 1 ”abținere”, proiectul de hotărâre a 
fost adoptat.  

Vă mulțumesc frumos, stimați colegi! Cu domnul Suciu 25, care ne 
scrie pe chat, foarte frumos. Cine se pricepe la chat, felicitări domnule doctor! 

(S-a ”abținut” de la vot domnul consilier județean Florin-Cristian 
Moldovan. Nu au votat următorii consilieri județeni: domnul Constantin 
Brașoveanu, domnul Nicolae-Grigore Lupșan, domnul Vasile Marc, domnul 
George Pop și doamna Maria Ulecan) 
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* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 

   12. Proiect de hotărâre nr.IX/6011 din 19.03.2020 privind 
numirea Consiliului Tehnico - Economic (CTE), ca organ consultativ 
la nivelul Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud şi aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare (ROF) 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
 Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții.  
Supun votului dumneavoastră secret art.1 - Numirea Consiliului Tehnico 

- Economic.  Vă rog să încărcați Art. 1. A fost încărcat, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, art.1 a fost adoptat.  
Supun votului dumneavoastră secret art.4 - Numirea Secretariatului 

Consiliului Tehnico-Economic. 
S-a încărcat art. 4, vă rog să votați, stimați colegi. 
Cu 30 de voturi „pentru”, art.4 a fost adoptat.  
Vă mulțumesc, stimați colegi. 
Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. 

Aveți încărcat proiectul, vă rog să votați, stimați colegi. Ca pe roate merge 
acum. 

Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat.  
Vă mulțumesc, stimați colegi. 
(Nu a votat doamna consilier județean Maria Ulecan) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 

  13. Proiect de hotărâre nr.XI/6166 din 23.03.2020 privind 
aprobarea cotizaţiei anuale a Judeţului Bistriţa-Năsăud, membru al 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „Transilvania de Nord” 
  Comisia de administrație – aviz favorabil 

Comisia economică – aviz favorabil 
Intervenții? Nu sunt intervenții. Vă rog să încărcați proiectul pentru vot. 

A fost încărcat, vă rog să votați. 
Cu 28 de voturi „pentru” și 1 ”abținere”, proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. Vă mulțumesc. 
(S-a ”abținut” de la vot domnul consilier județean Florin-Cristian 

Moldovan. Nu a votat doamna consilier județean Adriana-Ramona Salak și 
doamna consilier județean Maria Ulecan.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 

 14. Proiect de hotărâre nr.XI/6164 din 23.03.2020 privind 
aprobarea cotizaţiei anuale a Județului Bistriţa-Năsăud, membru al 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară pentru gestionarea 
integrată a deşeurilor municipale în judeţul Bistriţa-Năsăud 
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  Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 

         Intervenții? Nu sunt intervenții. Proiectul nr. 14 a fost încărcat. Stimați 
colegi, vă rog să votați. 

Cu 28 de voturi „pentru”, 1 vot ”împotrivă” și 1 ”abținere”, 
proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulțumesc, stimați colegi. 

(A votat ”împotrivă” domnul consilier județean Vasile Marc, s-a ”abținut” 
de la vot domnul consilier județean Florin-Cristian Moldovan și nu a votat 
doamna consilier județean Oana Salaci-Nechita.) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 

 15. Proiect de hotărâre nr.IX/6652 din 31.03.2020 privind 
prima rectificare a bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Bistriţa-Năsăud pe anul 2020 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Prin acest proiect vom aloca 36,5 miliarde de lei vechi, 3.650.000 lei, 

stimați colegi, pentru a procura echipamente de protecție împotriva virusului, 
pentru toți cei aflați în prima linie. Facem precizarea că, prin Inspectoratul 
pentru Situații de Urgență și prin Spitalul Județean de Urgență Bistrița, am 
contactat pe toți cei care sunt în contact cu cetățenii. Pe toți cei care sunt în 
prima linie și, în baza necesarului solicitat de către aceste instituții, am făcut 
împreună cu specialiștii de la Spitalul Județean de Urgență Bistrița, o evaluare 
financiară a solicitărilor. Urmează să se desfășoare procedurile de achiziție 
conform legislației în vigoare, pentru a asigura aceste echipamente.  

Vin cu precizarea că, dacă această criză se va prelungi și va fi necesară 
o nouă rectificare pentru o nouă finanțare a altor echipamente, nu o să ezit 
nici un moment în a vă convoca din nou la o ședință,  după ce vom discuta cu 
colegii din aparatul de specialitate, cu cei implicați, care sunt necesitățile, de 
unde putem lua banii, pentru a-i aduce aici, pentru că, eu cred că, în 
momentul de față, principala noastră preocupare este să asigurăm 
securitatea necesară celor aflați în prima linie. Nu se vor mai desfășura 
evenimente culturale, nu se vor mai desfășura evenimente sportive. Am luat 
în momentul de față bani de la toate instituțiile de cultură, inclusiv de la 
Clubul ”GLORIA 2018”. De asemenea, așa cum v-am spus, conform 
modificărilor făcute aseară, suntem eligibili cu instituțiile de cultură pentru a 
aplica și noi la șomajul tehnic. În urma discuțiilor de dimineață, făcute cu toți 
colegii noștri care manageriază aceste instituții, la aceste instituții vor rămâne 
personalul de pază și cel care asigură continuitatea conform legii. Restul 
colegilor noștri, pentru această durată, cât avem stare de urgență și nu sunt 
activități culturale, vor rămâne în șomaj tehnic. 
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Facem economii absolut peste tot, unde se pot face economii și, 
împreună cu dumneavoastră, vom face toate eforturile necesare să asigurăm 
toate materialele de protecție, de care cei din prima linie au nevoie. E nevoie 
să fim solidari cu Guvernul României, cu toate instituțiile implicate în 
combaterea acestei crize provocate de Covid-19. 

Domnule Coman, vă rog. 
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Domnule președinte, evident că o să votăm pentru, nu pot să votez 

împotrivă la un asemenea proiect. Vreau să vă întreb dacă s-a avut în vedere 
.. dacă s-au gândit și la doctorii de la policlinică. Sunt acolo nu știu, doi, trei 
în ture, care asigură stomatologia. Deci, doctorii stomatologi de la 
policlinică...  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Da, domnule Coman. Da, s-au avut în vedere și acești colegi ai noștri 

care asigură serviciile stomatologice pentru urgențe.  
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Da? Au fost cetățeni acum două zile și au fost cam luați la șuturi...știți?  

Nici măcar nu au fost lăsați să se apropie. Spuneau că nu au echipamente. 
Sper că s-au reglat lucrurile. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Rugămintea la dumneavoastră, orice tip de caz vă este sesizat, oricăruia 
dintre colegii consilieri județeni, să-l redirecționați spre mine și eu împreună 
cu managementul Spitalului Județean de Urgență Bistrița, vom lua măsurile 
care se impun. Dar cetățenii trebuie să vă spună, am fost în data de ...la ora 
de.... am fost refuzat. Pentru că avem nevoie de câteva date pentru a putea 
să luăm măsuri de corectare a unor astfel de lucruri. Deci, vă rog, orice tip de 
sesizare pe care o primiți de la concetățenii noștri, care să aibă datele de 
identificare și ceea ce s-a întâmplat să ajungă la noi și împreună cu 
managementul spitalului, cu celelalte instituții care sunt implicate în 
momentul de față, în această luptă, împotriva virusului, vom face tot ce ține 
de noi să corectăm tot ce poate fi corectat. 

Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
 Ok. Mai am ceva. Deci, domnule președinte și stimați colegi. Eu am 
urmărit situația și în alte orașe și județe și am văzut sume mult mai mari date 
de .. de exemplu Oradea, Arad, Timișoara. La Timișoara, în februarie, au fost 
alocate 18 milioane de lei, în februarie și acum două zile au mai fost alocate 
16 milioane de lei. Vă întreb, domnule președinte, eu am sunat numai la un 
director, cu adevărat e de ajuns numai alocarea aceasta? Eu aș face cel puțin 
dublarea sumei .... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Este în regulă, domnule Coman. Am înțeles mesajul dumneavoastră și 
am rugămintea să nu mai comparați mere cu pere. Adică, totuși Timișoara 
are populație în municipiu mai mare decât este în tot județul Bistrița-Năsăud. 
Să vă uitați pe cifrele alocate inițial la buget, către spital și către cei care 
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aveau necesar pentru astfel de materiale. Aceasta este în momentul de față 
evaluarea de moment a materialelor necesare, care s-ar putea să nu fie de 
ajuns, dacă criza se prelungește, domnule Coman. Când vom avea alte 
solicitări ne vom reîntâlni, vom găsi alte resurse și vom încerca așa cum v-am 
spus, vom încerca împreună cu dumneavoastră să asigurăm acestor oameni 
minunați, care în momentul de față sunt în prima linie. Nu numai cei de la 
spital și poliția și jandarmii și pompierii și cei de la ambulanță și medicii de 
familie și cei de la direcția de sănătate publică, toți cei care sunt în prima 
linie, au nevoie de sprijinul nostru și noi avem obligația, ca reprezentanți ai 
cetățenilor, să fim solidari cu ei și să completăm tot ceea ce au nevoie. Vă 
mulțumesc pentru intervenție și vă asigur că, de fiecare dată când vom primi 
solicitări, care sunt justificate și noi avem posibilitate legală să le satisfacem, 
nu o să avem nici o ezitare în această direcție.          

Deschidem procedura de vot, vă rog să încărcați proiectul de hotărâre. 
Proiectul nr. 15 a fost încărcat, vă rog să votați. 

Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 

(Nu a votat doamna consilier județean Maria Ulecan) 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Avem trei rapoarte care v-au fost prezentate și individual fiecăruia, am 

înțeles de la colegii mei că v-au fost prezentate și în comisii.  
Dacă la Diverse este vreo intervenție?  
Domnul Florin Moldovan, vă rog. 
Florin-Cristian Moldovan: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte. Stimați colegi, dat fiind că s-a făcut 

prima rectificare bugetară cu alocări bune pentru spital, totuși vin și eu cu o 
solicitare la dumneavoastră, mai precis la aparatul executiv al consiliului 
județean și anume, dacă se poate face o simulare tehnică pentru dotarea de 
urgență cu echipamente necesare pentru Sala Polivalentă, în cazul în care în 
luna aprilie, mai, va exista o explozie de cazuri pe care spitalele din orașul și 
din județul nostru, nu le va mai putea efectiv susține. Acesta e motivul pentru 
care ... am văzut că, și în alte țări, s-a procedat, probabil nu ar fi deloc rău să 
ne gândim și noi la o variantă de urgență, în cazul în care, Doamne ferește, 
va apărea această stare. Vă mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Da, cred că propunerea dumneavoastră e foarte bună, domnule 

Moldovan, cu singura precizare și rugăminte de a o adresa și domnului 
prefect, care conduce Comandamentul Județean pentru Situații Speciale de 
Urgență. Pentru că toate deciziile legate de această criză, trec prin Comitetul 
Județean pentru Situații de Urgență. Domnul prefect are legătura directă cu 
Comandamentul Național. Noi vom face tot ce ține de noi, pentru a fi 
parteneri, așa cum am fost și astăzi, la un asemenea proiect. O să-i sesizez și 
eu domnului prefect propunerea dumneavoastră, o să vă rog să o faceți și  
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dumneavoastră și sperăm să nu ajungem acolo. Dar, dacă, Doamne ferește, 
vom ajunge, trebuie să fim pregătiți și pentru așa ceva. 

Domnule Emil Lăcătuș, vă rog. 
Emil Lăcătuș: -  consilier județean - 
Mulțumesc, domnul președinte. Domnule președinte, am o rugăminte și 

eu la dumneavoastră. Am multe familii care sunt în izolare, la domiciliu. Am 
discutat cu mulți primari despre probleme legate de starea socială, mâncare 
și așa mai departe. Mulți primari au făcut și acte de caritate, spuneau că au 
ajutat cu ce au putut. Nu știu, este un fond de rezervă, sunt ceva sume, ceva 
pentru cei care sunt în izolare, că nu au ... pot fi ajutați...? 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Neia, cunosc problema foarte bine și din discuțiile private cu 

dumneavoastră și din semnalările pe care le-au făcut domnii primari. Eu am 
avut vreo două sau trei discuții cu domnul prim-ministru Ludovic Orban, i-am 
trimis și un proiect de hotărâre, de urgență, prin care să se reglementeze 
procedura prin care consiliile locale pot aloca sume pentru a rezolva 
problemele persoanelor aflate în izolare, care sunt fără resurse și au nevoie 
de hrană, de medicamente și de alte lucruri strict necesare pentru întreținere. 
Am primit asigurări de la domnul prim-ministru că va da ordonanță de 
urgență prin care va stabili, așa cum este la carantină, 300 de lei pe zi de 
persoană, ar fi ideal dacă s-ar da și la izolare, dar măcar o anumită sumă 
care să fie stabilită printr-un act al guvernului. De asemenea, am primit 
promisiunea că, la rectificarea bugetară, vor fi alocate și sume pentru 
autoritățile locale, mai exact primării, din care să poată susține persoanele în 
izolare. Sper să se țină de cuvânt Guvernul României, să aloce aceste sume. 

În momentul de față fiecare primar, marea majoritate s-au descurcat cu 
resurse proprii, cu sprijinul ONG-urilor, dar sper ca guvernul să vină cu  
această reglementare, pentru că numărul persoanelor în izolare crește foarte 
mult. La nivelul județului avem peste 2500 de persoane în izolare și mai ales 
în zone în care sunt familii fără venituri, fără resurse, e foarte greu de 
respectat izolarea când, de trei zile, nu mai ai mâncare sau apă sau 
medicamente. Am reținut, o să transmit în continuare, încă o dată către 
domnul prefect, către Comandamentul Județean pentru Situații Speciale de 
Urgență, către Guvernul României, solicitările și din partea dumneavoastră. 

Emil Lăcătuș: -  consilier județean - 
Vă mulțumesc! 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Vă mulțumesc pentru participare, stimați colegi! Iertați-mă, mai era și 

domnul Birișiu.  
Domnule Birișiu, vă rog. 
Gabriel-Dan Birișiu: - consilier județean - 
Domnule președinte, în județul nostru sunt aproximativ 150 de cabinete 

stomatologice organizate sub formă de CMI-uri, asimilate persoanelor fizice 
autorizate, care au fost închise conform legii. Am întrebat vicepreședintele la 
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nivel național, Iacob Florinel, care a propus niște soluții, dar nu s-a luat nicio 
hotărâre. Sursele noastre sunt epuizabile, pentru că, dacă nu facturăm 
servicii noi n-o să putem să luăm bani. Dacă, cumva, aveți vreo discuție cu 
cei de la Guvern, să aibă în vedere și rezolvarea, soluționarea problemelor 
cabinetelor stomatologice.   

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Am înțeles, domnule doctor. Ca să vă mai treacă un pic supărarea și 

Policlinica Bistrița s-a închis și foarte multe secții din Spitalul Județean de 
Urgență Bistrița. Venituri nu mai avem la spital. Primim de la Comandamentul 
Național în fiecare zi sarcini. Deocamdată nu avem nici un cent venit de la 
guvern pentru a finanța aceste servicii, mai ales că în momentul de față 
Spitalul Județean de Urgență Bistrița a devenit și spital Covid și va prelua și 
absolut toate cazurile. 

Sper ca să vină resursele și de la guvern pentru finanțarea acestor 
servicii pentru că altfel vom avea o problemă extrem de delicată cu toții. Eu o 
să transmit colegilor mei, o să rog pe cineva să intre în contact direct cu 
dumneavoastră, după această ședință să le dați detaliile mai exacte și ar fi 
bine să vină o adresă și de la Colegiul Medicilor Stomatologi din județ către 
consiliul județean și eu mă asigur că ajunge la primul-ministru. 

Gabriel-Dan Birișiu: - consilier județean - 
Mulțumesc frumos, domnule președinte. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulțumesc foarte mult pentru operativitate și destoinicie și vă 

doresc foarte multă sănătate și să sperăm că, cu ajutorul Bunului Dumnezeu 
vom depăși cu bine, solidari, uniți, împreună, această situație delicată. 
Doamne ajută! 

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1616) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

     
           PREŞEDINTE,           p.SECRETARUL GENERAL AL  JUDEŢULUI 
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